
Fombods samfällighetsförening Orgnr 716404-2280 
c/o Janbrink, Högbyvägen 155, 17554 JÄRFÄLLA 
 
PROTOKOLL fört vid Fornbods samfällighetsförenings ordinarie årsstämma 2016. 
 
Stämman hölls 2016-07-25 kl 1900 - 2000 i Bygdegården, Löttorp. 
 
§ 1 Pierre Dunbar öppnade mötet. 
 
§ 2 Stämman valde Pierre Dunbar till ordförande för mötet. 
 
§ 3 Stämman valde Sven Janbrink att föra protokoll samt Anne Katrine Bergeå och Anders Björlin att 
justera protokollet. 
 
§ 4 Stämman fastställde att kallelse till stämman skett enligt stadgarna. 
 
§ 5 Stämman fastställde dagordningen enligt kallelsen med tillägg om avgifter och brutet 
räkenskapsår. 
 
§ 6 Stämman godkände och fastställde 2015 års förvaltnings- och revisionsberättelse, 
beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2015 samt beslutade att årets underskott skulle balanseras i ny 
räkning. Stämman beslutade godkänna förslaget att övergå till brutet räkenskapsår. Därefter godkände 
stämman även ekonomiredovisningen för 2016 fram till sista maj, samt gav styrelsen ansvarsfrihet för 
samma period. 
 
§ 7 Stämman fastställde styrelsens budgetförslag för 2016/17, debiteringslängden samt utdebitering 
med 150:- kronor per andel. Det noterades att det ska finnas beredskap för att höja utdelningen per 
andel om så skulle erfordras. 
Stämman godkände förslaget att styrelseledamöter, suppleanter, revisorer, revisorssuppleanter och 
valberedning ska få ett arvode. Ordförande 2 500:-, sekreterare och ekonomiansvarig, 2 000:- och 
övriga 1 500 om året. Syftet med arvodena är i första hand att underlätta valberedningens arbete med 
att hitta nya styrelseledamöter och suppleanter. 
 
§ 8 Stämman beslutade att Ella Wikesjö, Företagshuset i Löttorp även i fortsättningen ska sköta 
föreningens löpande ekonomi, att hon liksom styrelseledamöterna var för sig tecknar föreningen samt 
att hon och föreningens ekonomiansvarige Jonas Ljungberg gemensamt arbetar med rutinerna för hur 
den löpande ekonomin ska hanteras. 
 
§ 9 Stämman valde Sven Janbrink, Jonas Ljungberg och Pontus Ljungberg till ledamöter på 2 år. 
Alexander Horn och Jan Halvordsson till suppleanter på 2 år. 
 
§ 10 Stämman valde Ingela Rådström Muller och Nina Rådström-Oldertz till revisorer på 1 år och 
Charlotte Halvordsson till revisorssuppleant, även hon på 1 år. 
 
§ 11 Till valberedning fram till nästa årsmöte valdes Anders Björlin och Annette Engström. 
 
§ 12 Under övriga frågor informerades om att Lars Engström ansvarat för väghållningssamordningen. 
Vägens kondition är god och har så varit under hela året. Styrelsen har för avsikt att låta Lars 
Engström fortsätta som samordnare. 
Stämman beslöt att inte fortsättningsvis befria fastboende från årsavgiften, att i stället uppmana dessa 
att hos kommunen ansöka om att kommunen som tidigare ska betala dess avgifter. 



Pierre Dunbar informerade om att föreningen de senaste åren inte fått något kommunalt bidrag men att 
vi varje år lämnar in en ansökan om bidrag. 
Pierre Dunbar informerade om läget vad gäller kommunens planer på kommunalt vatten och avlopp 
till fastigheterna på från Bäckalund till och med Ålkistan. Denna etapp som ännu inte 
detaljprojekterats kan tidigast påbörjas 2020, senast 2024 enligt de nuvarande planerna. 
En arbetsgrupp inom föreningen har haft ett flertal kontakter med bl a Borgholms kommun och 
Borgholms energi. Arbetsgruppen kommer att bevaka kommunens agerande för att återuppta arbetet 
när något börjar hända. Idén om en sommarvattenledning från Byerums Strandbad är inte längre 
aktuell. 
En närmare beskrivning av turerna i detta ärende kommer att biläggas detta protokoll och även göras 
tillgänglig på föreningens hemsida. 
En fråga om föreningen kan sätta upp större skyltar som visar att det är förbjudet att parkera vid sedan 
av vägen besvarades med att det får vi inte göra. Däremot kommer föreningen att i en skrivelse till 
Länsstyrelsen och Naturvårdsverket begära att man sätter upp sådana skyltar vid Alvedsjöbodar och 
Byrum Sandvik. 
Inte heller får föreningen sätta upp skyltar om 40 km/tim som högsta tillåtna hastighet i stället för de 
nuvarande 50-skyltarna. 
Pierre Dunbar informerade om den trädfällning som gjorts vid utfarten till Byrumvägen på anmodan 
av Trafikverket. 
Det finns fler nedhängande grenar som bör kapas innan de orsakar olyckor. I flera fall är det de 
enskilda fastighetsägarna som är skyldiga att såga ner grenarna. Vidare diskuterades att förbättra sikten 
vid utfarten till Byrumvägen och vid den smala kurvan ovanför Lars Engströms fastighet. 
Vidare ska styrelsen uppmärksamma vägmästaren om behovet av att fylla igen groparna före och efter 
färister och asfalt. 
Sofie Loirendal informerade om den planerade fiberutbyggnaden som kommer att omfatta även 
fastigheterna längs Horns Kustväg. 
 
§ 13 Stämman informerades om att stämmoprotokollet inklusive närvarolista kommer att skickas till 
samtliga fastighetsägare samt finnas tillgängligt på föreningens adress, c/o Janbrink, Högbyvägen 
155, 175 54, Järfälla och på föreningens hemsida. Medlemmarna kommer att uppmanas att lämna sina 
e-postadresser till föreningen för snabbare och billigare kontakter med medlemmarna i fortsättningen. 
 
§ 14 Stämman beslöt att nästa års stämma ska hållas i Löttorps bygdegård 24 juli kl 19.00. 
 
§ 15 Stämman avslutades. 
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Anne-Katrine Bergeå Anders Björlin 


